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PROTOKÓŁ NR 6/2021 
z posiedzenia Komisji Finansów, które odbyło się 17.06.2021 r. 

w Sali Sesyjnej Urzędu Miejskiego w Bieruniu 
 
Porządek posiedzenia: 
1. Stan prac nad Strategią Rozwoju Miasta do 2035 r. 
2. Opiniowanie projektów uchwał: 

2.1.  w sprawie zasad i trybu przeprowadzania Budżetu Obywatelskiego miasta Bierunia 
na rok 2022, 

2.2.  w sprawie nadania tytułu „Zasłużony dla Miasta Bierunia” Zespołowi Folklorystycznemu 
„Nowobierunianki”, 

2.3.  w sprawie trybu prac nad projektem uchwały budżetowej miasta Bierunia, 
2.4.  w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej miasta Bierunia na lata 2021-2027, 
2.5.  w sprawie zmian budżetu miasta Bierunia na 2021 rok. 

3. Informacja o bieżącej sytuacji finansowej miasta oraz o zarządzeniach Burmistrza w sprawie 
zmian budżetu w okresie międzysesyjnym. 

4. Sprawy bieżące. 
5. Przyjęcie Protokołu nr 5/2021 z posiedzenia komisji z dnia 20.05.2021 r.  

 
 

 
Przewodniczący Komisji Edward Andrejczuk otworzyła posiedzenie Komisji Finansów. Na podstawie 
listy obecności stwierdził, że liczba obecnych na sali radnych pozwala na prawomocne obradowanie 
oraz podejmowanie wniosków. Przywitał wszystkich, którzy przybyli na posiedzenie komisji 
oraz zapytał czy wszyscy radni otrzymali zawiadomienie wraz z zaproponowanym porządkiem posiedzenia 
i czy wnoszą uwagi do porządku posiedzenia.   
 
Wobec braku uwag, przewodniczący komisji przeszedł do merytorycznych punktów posiedzenia.  
 
Ad 1 
Stan prac nad Strategią Rozwoju Miasta do 2035 roku przedstawił Naczelnik Wydziału Gospodarki 
Przestrzennej i Nieruchomości Łukasz Odelga.  
Przewodniczący komisji odniósł się do omawianego tematu i zapytał o zakres prac i czas potrzebny 
na przygotowanie projektu Strategii. W kolejności pytania zadał radny Jarosław Mokry, z zakresu 
konsultacji Strategii z powiatem i sąsiednimi gminami, opiniowania dokumentu przez Wody Polskie, 
przedstawienia planowanej eksploatacji górniczej oraz termin udostępnienia Strategii Rozwoju 
Miasta do 2035. 
Odpowiedzi udzielił Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości Łukasz Odelga.  
 
Na  zakończenie pierwszego punktu posiedzenia, przewodniczący komisji poddał pod głosowanie 

następujący wniosek i opinię: 

Wniosek 1 

Komisja Finansów wnioskuje do Burmistrza Miasta aby projekt Strategii Rozwoju Miasta do 2035 r. 

został poddany konsultacjom ze Starostą Powiatu Bieruńsko-Lędzińskiego oraz z burmistrzami 

i wójtami sąsiednich gmin.   

za - 5 głosów 
 

przeciw – 1 głosów 
 

wstrzym. – 2 głosów 
 Wniosek przyjęty większością głosów. 
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Opinia 1 
Komisja Finansów pozytywnie opiniuje Stan prac nad Strategią Rozwoju Miasta do 2035 r. 
 

za - 8 głosów 
 

przeciw – 0 głosów 
 

wstrzym. – 0 głosów 
 Opinia przyjęta jednogłośnie. 

 
Do posiedzenia komisji dołączyła radna Agnieszka Demska-Furgał. Od tej chwili w posiedzeniu 
uczestniczy 9 radnych.  
 
 
Ad 2 
Komisja przystąpiła do zaopiniowania projektów uchwał: 
 
2.1.  w sprawie zasad i trybu przeprowadzania Budżetu Obywatelskiego miasta Bierunia na rok 2022 
 
Projekt uchwały omówiła Naczelnik Wydziału Promocji Magdalena Kutynia. Do omawianego 
projektu uchwały odnieśli się Przewodniczący Rady, przewodniczący komisji oraz  radni: Piotr 
Świerkosz, Natalia Grosman, Krystyna Wróbel i Jarosław Mokry. Odpowiedzi na zadane pytania 
udzielili Burmistrz Miasta oraz Naczelnik Wydziału Promocji Magdalena Kutynia. W burzliwej 
dyskusji radni zgłosili kilka uwag do projektu uchwały oraz przegłosowali następującą opinię: 
 
Opinia 2 
Komisja Finansów pozytywnie opiniuje projekt uchwały w sprawie zasad i trybu przeprowadzania 
Budżetu Obywatelskiego miasta Bierunia na rok 2022 ze zmianami. 
 

za -  9 głosów 
 

przeciw – 0 głosów 
 

wstrzym. – 0 głosów 
 Opinia przyjęta jednogłośnie, przy 9 głosach za. 

 
 
2.2.  w sprawie nadania tytułu „Zasłużony dla Miasta Bierunia” Zespołowi Folklorystycznemu 

„Nowobierunianki” 
 
Projekt uchwały omówił Przewodniczący Rady Miejskiej Marcin Nyga.  
 
Wobec braku uwag, przewodniczący komisji poddał pod głosowanie następująca opinię: 
 
Opinia 3 
Komisja Finansów pozytywnie opiniuje projekt uchwały w sprawie nadania tytułu „Zasłużony dla 
Miasta Bierunia” Zespołowi Folklorystycznemu „Nowobierunianki”. 
 

za -  9 głosów 
 

przeciw – 0 głosów 
 

wstrzym. – 0 głosów 
 Opinia przyjęta jednogłośnie, przy 9 głosach za. 

 
 
2.3.  w sprawie trybu prac nad projektem uchwały budżetowej miasta Bierunia 
 
Projekt uchwały omówiła Skarbnik Miasta Dorota Przybyła. Do projektu uchwały odniósł się 
Przewodniczący Rady, który podkreślił, że omawiany projekt uchwały jest pokłosiem dyskusji 
wywiązanej między radnymi a wprowadzane zmiany pozwolą na sprawne procedowanie 
nad budżetem miasta w latach kolejnych.  
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Przewodniczący komisji podsumował projekt uchwały i poddał pod głosowanie następującą opinię: 
 
Opinia 4 
Komisja Finansów pozytywnie opiniuje projekt uchwały w sprawie trybu prac nad projektem uchwały 
budżetowej miasta Bierunia 
 

za -  9 głosów 
 

przeciw – 0 głosów 
 

wstrzym. – 0 głosów 
 Opinia przyjęta jednogłośnie, przy 9 głosach za. 

 
2.4.  w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej miasta Bierunia na lata 2021 2027 
2.5.  w sprawie zmian budżetu miasta Bierunia na 2021 rok 
  
Projekty uchwał omówiła Skarbnik Miasta Dorota Przybyła. Głos zabrał radny Piotr Świerkosz, który 
zapytał o kwestie koszenia traw na terenie gminy i zgłosił potrzebę zwiększenie kwoty na ten cel. 
Wyjaśnień udzielił Burmistrz Miasta.  
 
W kolejności pytanie zadał radny Jarosław Mokry w pytaniu dotyczącym odkomarzania. Skarbnik 
Miasta odpowiedziała na zadane pytanie.  
 
Przewodniczący komisji poddał pod głosowanie następujące opinie: 
 
Opinia 5 

Komisja Finansów pozytywnie opiniuje projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej miasta Bierunia na lata 2021 2027. 

za – 7 głosów 
 

przeciw – 0 głosów 
 

wstrzym. – 2 głosy 
 Opinia przyjęta większością głosów, przy 7 głosach za, 2 wstrzymujące się. 

 

Opinia 6 

Komisja Finansów pozytywnie opiniuje projekt uchwały sprawie zmian budżetu miasta Bierunia 

na 2021 rok. 

za – 7 głosów 
 

przeciw – 0 głosów 
 

wstrzym. – 2 głosy 
 Opinia przyjęta większością głosów, przy 7 głosach za, 2 wstrzymujące się. 

 

Posiedzenie komisji opuścił Przewodniczący Rady Marcin Nyga. Od tej pory w posiedzeniu uczestniczy 

8 radnych. 

 

Ad 3 

Bieżącą sytuację finansową miasta, zarządzenia Burmistrza w sprawie zmian budżetu  

w okresie międzysesyjnym oraz wpływ pandemii na budżet gminy szczegółowo przedstawiła Skarbnik 

Miasta.  

Wobec braku głosów w dyskusji przewodniczący komisji poddał pod głosowanie następującą opinię: 

Opinia 7 
Komisja Finansów pozytywnie opiniuje bieżącą sytuacją finansową miasta oraz zarządzenia 
Burmistrza w sprawie zmian budżetu w okresie międzysesyjnym. 

za – 8 głosów 
 

przeciw – 0 głosów 
 

wstrzym. – 0 głosów 
 Opinię przyjęto jednogłośnie, przy 8 głosach za. 
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Ad 4 

W tym punkcie posiedzenia głos zabrał radny Piotr Świerkosz, który zgłosił potrzebę montażu bramki 
zraszającej na terenie KS Unia. Radny Stanisław Jurecki zaproponował by wypożyczyć takową 
z BPIKu. 
 
Ad 5 
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie Protokół nr 5/2021 z posiedzenia komisji  
w dniu 20.05.2021 r.  

 

za - 8 głosów 
 

przeciw - 0 głosów 
 

wstrzym. – 0 głosów 
 Protokół przyjęty jednogłośnie. 

 
 
Przewodniczący komisji po zrealizowaniu porządku, zamknął posiedzenie komisji. 
 
 
Integralną część protokołu stanowi nagranie opublikowane w Biuletynie Informacji Publicznej.  
 
 
Na tym protokół zakończono.       
Protokołowała:   
Agnieszka Ryba       
 

Przewodniczący Komisji Finansów 
  

 
Edward Andrejczuk 


